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Trond Heimtun 

 
 
 
 
Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalaviser, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 

Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 

Det var ingen merknader til innkalling. 

Tema: Budsjettseminar 

· Ordfører åpnet seminaret. 
· Kommunedirektør orienterte. 
· Kommunalsjef Kariann Sørdahl orienterte. 
· Gruppearbeid med 5 grupper. 

 
Ordfører innvilget permisjon fra kl. 09.40 - 10.30 (Åpning av Clas Ohlson) 
 
Merknader til dagsorden: 

· Nils-Christian Steinbakk (AP): 
1. Brev kom fra Sulitjelma nærmiljøutvalg i juni. Dette burde vært som referat til møtet. 
2. Åpenhet i kommunen etter offentlighetsloven. En herværende avis har etter klage på 
innsyn fått innvilget innsyn fra Statforvalteren. Dette er ikke bra fra kommunen. 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Orienteringer fra ordfører: 

1. Kommunen har mottatt prosesskriv på 49 eiendommer. Svarfrist er 30.09.21. Det er 
Dalan advokatfirma som har saken for Fauske kommmune. Det vil komme ytterligere 
informasjon i formannskapet 21.10.21. 

2. Riving av samfunnshuset. Anbudsfrist var 01.10.21. Etter spørsmål er fristen endret til 
05.10.21. Da vil vi vite kostnadene. 

3. Ordfører har mottatt brev fra Sulitjelma nærmiljøutvalg i juni. Alle medlemmene legger 
ned vervene, etter følelse av manglende høring. Nærmiljøutvalgene er nå selvstendige 
organ. Ordfører håper på engasjerte utvalg både i Sulitjelma, Valnesfjord og kanskje 
etterhvert på Fauske. Ordfører vil legge med brevet som referat til neste 
kommunetyremøte. 

4. Referat fra generalforsamlingen i ISE vil ble lagt som referat til neste 
kommunestyremøte. 

5. USS er 25 år og har landmøte 1.-2. november. Ordfører ber om innspill. 
6. 27.-28.10 er det KS høstkonferanse i Bodø. Ordfører  og Geir Mosti vil møte. Ordfører 

ber om innspill. 
7. 25.-26.11 er det regionsrådsmøte på Sulitjelma hotell. 
8. Ordfører og kommunedirektør deltok fra kraftkonferansen. Vi må se på tilgang på 

overskuddskraft. Dette vil komme opp i regionrådet i februar. 
9. Det har vært høring på kommuneplanens samfunnsdel. Vi kan bli litt forsinket. Vi 

ønsker å holde et folkemøte og vi må arbeide med visjonen. 
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10. Ordfører oppfordrer til deltakelse i TV-aksjonen. 
 
Svar på spørsmål: 
Nils-Christian Steinbakk: 
Pkt. 1. Ordfører svarte under orientering. 
Pkt. 2. Ordfører svarte. Avisa Nordland har hatt en undersøkelse på åpenhet hvor Fauske 
kommune ble beste i klassen. Vi skal praktisere meroffentlighet. Vi skal starte med streaming 
av formannskapsmøter. Det er uheldig at det har tatt lang tid med begjæring av innsyn fra 
Saltenposten. 
 
Orientering fra kommunedirektør: 

· Kommunalsjef Terje Valla orienterte om barnevernsreformen. Presentasjon lagt ut på 
møteportalen. 

· Orientering om blålysbygget v/prosjektleder Jan Arild Kwingsvik 
 
Ingen inhabilitet i noen saker. 

 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 01.10.21 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
086/21 Godkjenning av møtebok  

087/21 Referatsaker i perioden  
088/21 Rapportering av status på oppfølging av politiske 

vedtak i kommunestyret 
 

089/21 Økonomimelding 2/2021  

090/21 Forslag til høringsinnspill - Etablering av Nye gruvedrift 
i Sulitjelma - Søker Nye Sulitjelma Gruver 

 

091/21 Innføring av opsjonsavgift - inngåelse av opsjon på 
nærings- og boligareal 

 

092/21 Opsjon på ovetagelse av gamle produksjonsbygg på 
Sandnes industriområde - Sulitjelma nye gruver AS 

 

093/21 Områderegulering for Eiaveien  
094/21 Barnehagestruktur i Fauske  

095/21 Vurdering av vertskommuneavtale for PP-tjenesten  
096/21 Kommunedelplan for fysisk aktivitet og friluftsliv 2022-

2025 - Planprogram 
 

097/21 Skolerute 2022 - 2024  

098/21 Interkommunalt arkiv Nordland - Omdanning fra 
interkommunalt samarbeid til kommunalt 
oppgavefellesskap 

 

099/21 Krav om  lovlighetskontroll av vedtak i sak 72/21 - 
Revisjon av eierkommunenes brannordninger i Salten 
Brann IKS 

 

100/21 Nyvalg etter bortgang - Knut Hævaker  
101/21 Møteplan 2022 - Plan- og utviklingsutvalg - 

Formannskap - Kommunestyre 
 

102/21 Interpellasjon til kommunestyret 30. september 2021 - 
Seriøsietskrav i offentlige anskaffelser 
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086/21: Godkjenning av møtebok 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 5/2021 og 6/2021 godkjennes. 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 086/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 5/2021 og 6/2021 godkjennes. 

 
 
 
087/21: Referatsaker i perioden 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 087/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
088/21: Rapportering av status på oppfølging av politiske vedtak i kommunestyret 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Statusrapporten som presentert i møtet; vedtaksrapport per 27.09.2021 tas til 
orientering. 
 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektøren orienterte og viste rapportering vedtaksoppfølging. Rapporten legges på 
møteportalen. 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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KOM- 088/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Statusrapporten som presentert i møtet; vedtaksrapport per 27.09.2021 tas til 
orientering. 

 
 
 
089/21: Økonomimelding 2/2021 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Økonomimelding 2/2021 tas til etterretning. 
 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunalsjef Kariann Sørdahl orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 089/21 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Økonomimelding 2/2021 tas til etterretning. 

 
 
 
090/21: Forslag til høringsinnspill - Etablering av Nye gruvedrift i Sulitjelma - Søker Nye 
Sulitjelma Gruver 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

Forslaget til høringsuttalelse tas til etterretning. 
 

Høringsforslaget oversendes Miljødirektoratet. 
 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 090/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Forslaget til høringsuttalelse tas til etterretning. 
 

Høringsforslaget oversendes Miljødirektoratet. 
 
 
 
091/21: Innføring av opsjonsavgift - inngåelse av opsjon på nærings- og boligareal 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
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Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Fauske kommune innfører avgift på opsjoner som omhandler nærings- og 
boligareal og som politisk vedtas. Taksten baseres på en fast avgift med 
forskjellige alternativ for opsjonslengde, og er uavhengig av salgsverdi og 
størrelse i areal.  

2.   Opsjonsavgift skal innbetales av opsjonshaver til Fauske kommune ved inngåelse 
av vedtatt opsjon, etter tilsendt betalingskrav. 
3.   Når en interessent som benytter seg av en opsjon, bestemmer seg for å innløse 
arealet med å kjøpe og realisere etablering, vil den innbetalte opsjonsavgift komme til 
fradrag på kjøpesum. 
4. Innføring av opsjonsavgift har ikke tilbakevirkende kraft på tidligere inngåtte 
opsjoner, men gjelder fra et politisk vedtak er fattet. 
5. Opsjonsavgiften innarbeides i kommunens betalingsregulativ. 

 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 
 

1. Fauske kommune innfører avgift på opsjoner som omhandler nærings- og 
boligareal og som politisk vedtas. Taksten baseres på en fast avgift med 
forskjellige alternativ for opsjonslengde, og er uavhengig av salgsverdi og 
størrelse i areal.  

2. Når en interessent som benytter seg av en opsjon bestemmer seg for å 
innløse arealet med kjøp og ved å realisere etablering, bortfaller kravet til 
innbetaling av opsjonsavgift.  

3. I de tilfeller en interessent ikke benytter seg av å kjøpe arealet etter utgått 
opsjon, forfaller opsjonsavgiften til betaling. 

4. Innføring av opsjonsavgift har ikke tilbakevirkende kraft på tidligere inngåtte 
opsjoner, men gjelder fra et politisk vedtak er fattet. 

5. Opsjonsavgiften innarbeides i kommunens betalingsregulativ. 

 
 

 
Plan- og utviklingsutvalg 07.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Saken trekkes, da den bare skal behandles i formannskapet/kommunestyret. 
 
PLUT- 095/21 Vedtak: 
Saken trekkes, da den bare skal behandles i formannskapet/kommunestyret. 

 
Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til ny innstilling, foreslått av Trond Heimtun,  
 

1. Fauske kommune innfører avgift på opsjoner som omhandler nærings- og 
boligareal og som politisk vedtas. Taksten baseres på en fast avgift med 
forskjellige alternativ for opsjonslengde, og er uavhengig av salgsverdi og 
størrelse i areal.  

2.   Opsjonsavgift skal innbetales av opsjonshaver til Fauske kommune ved inngåelse 
av vedtatt opsjon, etter tilsendt betalingskrav. 
3.   Når en interessent som benytter seg av en opsjon, bestemmer seg for å innløse 
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arealet med å kjøpe og realisere etablering, vil den innbetalte opsjonsavgift komme til 
fradrag på kjøpesum. 
4. Innføring av opsjonsavgift har ikke tilbakevirkende kraft på tidligere inngåtte 
opsjoner, men gjelder fra et politisk vedtak er fattet. 
5. Opsjonsavgiften innarbeides i kommunens betalingsregulativ. 

 
Kommunedirektørens forslag til ny innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 084/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
 

1. Fauske kommune innfører avgift på opsjoner som omhandler nærings- og 
boligareal og som politisk vedtas. Taksten baseres på en fast avgift med 
forskjellige alternativ for opsjonslengde, og er uavhengig av salgsverdi og 
størrelse i areal.  

2.   Opsjonsavgift skal innbetales av opsjonshaver til Fauske kommune ved inngåelse 
av vedtatt opsjon, etter tilsendt betalingskrav. 
3.   Når en interessent som benytter seg av en opsjon, bestemmer seg for å innløse 
arealet med å kjøpe og realisere etablering, vil den innbetalte opsjonsavgift komme til 
fradrag på kjøpesum. 
4. Innføring av opsjonsavgift har ikke tilbakevirkende kraft på tidligere inngåtte 
opsjoner, men gjelder fra et politisk vedtak er fattet. 
5. Opsjonsavgiften innarbeides i kommunens betalingsregulativ. 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 091/21 Vedtak: 
Vedtak: 
 

1. Fauske kommune innfører avgift på opsjoner som omhandler nærings- og 
boligareal og som politisk vedtas. Taksten baseres på en fast avgift med 
forskjellige alternativ for opsjonslengde, og er uavhengig av salgsverdi og 
størrelse i areal.  

2.   Opsjonsavgift skal innbetales av opsjonshaver til Fauske kommune ved inngåelse 
av vedtatt opsjon, etter tilsendt betalingskrav. 
3.   Når en interessent som benytter seg av en opsjon, bestemmer seg for å innløse 
arealet med å kjøpe og realisere etablering, vil den innbetalte opsjonsavgift komme til 
fradrag på kjøpesum. 
4. Innføring av opsjonsavgift har ikke tilbakevirkende kraft på tidligere inngåtte 
opsjoner, men gjelder fra et politisk vedtak er fattet. 
5. Opsjonsavgiften innarbeides i kommunens betalingsregulativ. 

 
 
 
092/21: Opsjon på ovetagelse av gamle produksjonsbygg på Sandnes industriområde - 
Sulitjelma nye gruver AS 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune gir selskapet Nye Sulitjelma Gruver AS opsjon på følgende vilkår: 
 

1. Nye Sulitjelma Gruver AS gis opsjon på å få overdratt produksjonsbygg i 
Sandnes Industriområde som angitt under punkt «Omfang av opsjon 
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produksjonsbygg». 
2. Opsjon gis i 5 år uten oppsigelsesrett fra dato når politisk vedtak i Fauske 

kommunestyre foreligger. 
3. Det gis åpning for å vurdere videre opsjon etter utløp av de første 5 år, en 

opsjon på 2 + 2 år. Bruk av opsjon etter første opsjonsperiode skal av Nye 
Sulitjelma Gruver varsles om til Fauske kommune innen 6 – seks - måneder 
før utløp av opsjonstidspunktet. Videre skal det også varsles 6 – seks - 
måneder før utløp av første tilleggsopsjon på 2 år om videre opsjon. 
Tilleggsopsjoner skal politisk behandles ved varsling fra Nye Sulitjelma 
Gruver AS. 

4. Øvrige kontraktsvilkår som avtalt i «Kontrakt vedrørende inngåelse og 
innløsning av opsjon - produksjonsbygg Sandnes Industriområde i 
Sulitjelma», er vedlagt. 

 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Fauske kommune gir selskapet Nye Sulitjelma Gruver AS opsjon på følgende vilkår: 
 

1. Nye Sulitjelma Gruver AS gis opsjon på å få overdratt produksjonsbygg i 
Sandnes Industriområde som angitt under punkt «Omfang av opsjon 
produksjonsbygg». 

2. Opsjon gis i 5 år uten oppsigelsesrett fra dato når politisk vedtak i Fauske 
kommunestyre foreligger. 

3. Det gis åpning for å vurdere videre opsjon etter utløp av de første 5 år, en 
opsjon på 2 + 2 år. Bruk av opsjon etter første opsjonsperiode skal av Nye 
Sulitjelma Gruver varsles om til Fauske kommune innen 6 – seks - måneder 
før utløp av opsjonstidspunktet. Videre skal det også varsles 6 – seks - 
måneder før utløp av første tilleggsopsjon på 2 år om videre opsjon. 
Tilleggsopsjoner skal politisk behandles ved varsling fra Nye Sulitjelma 
Gruver AS. 

4. Øvrige kontraktsvilkår som avtalt i «Kontrakt vedrørende inngåelse og 
innløsning av opsjon - produksjonsbygg Sandnes Industriområde i 
Sulitjelma», er vedlagt. 

 

 
 

 
Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 085/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune gir selskapet Nye Sulitjelma Gruver AS opsjon på følgende vilkår: 
 

1. Nye Sulitjelma Gruver AS gis opsjon på å få overdratt produksjonsbygg i 
Sandnes Industriområde som angitt under punkt «Omfang av opsjon 
produksjonsbygg». 

2. Opsjon gis i 5 år uten oppsigelsesrett fra dato når politisk vedtak i Fauske 
kommunestyre foreligger. 

3. Det gis åpning for å vurdere videre opsjon etter utløp av de første 5 år, en 
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opsjon på 2 + 2 år. Bruk av opsjon etter første opsjonsperiode skal av Nye 
Sulitjelma Gruver varsles om til Fauske kommune innen 6 – seks - måneder 
før utløp av opsjonstidspunktet. Videre skal det også varsles 6 – seks - 
måneder før utløp av første tilleggsopsjon på 2 år om videre opsjon. 
Tilleggsopsjoner skal politisk behandles ved varsling fra Nye Sulitjelma 
Gruver AS. 

4. Øvrige kontraktsvilkår som avtalt i «Kontrakt vedrørende inngåelse og 
innløsning av opsjon - produksjonsbygg Sandnes Industriområde i 
Sulitjelma», er vedlagt. 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 092/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune gir selskapet Nye Sulitjelma Gruver AS opsjon på følgende vilkår: 
 

1. Nye Sulitjelma Gruver AS gis opsjon på å få overdratt produksjonsbygg i 
Sandnes Industriområde som angitt under punkt «Omfang av opsjon 
produksjonsbygg». 

2. Opsjon gis i 5 år uten oppsigelsesrett fra dato når politisk vedtak i Fauske 
kommunestyre foreligger. 

3. Det gis åpning for å vurdere videre opsjon etter utløp av de første 5 år, en 
opsjon på 2 + 2 år. Bruk av opsjon etter første opsjonsperiode skal av Nye 
Sulitjelma Gruver varsles om til Fauske kommune innen 6 – seks - måneder 
før utløp av opsjonstidspunktet. Videre skal det også varsles 6 – seks - 
måneder før utløp av første tilleggsopsjon på 2 år om videre opsjon. 
Tilleggsopsjoner skal politisk behandles ved varsling fra Nye Sulitjelma 
Gruver AS. 

4. Øvrige kontraktsvilkår som avtalt i «Kontrakt vedrørende inngåelse og 
innløsning av opsjon - produksjonsbygg Sandnes Industriområde i 
Sulitjelma», er vedlagt. 

 
 
 
093/21: Områderegulering for Eiaveien 
 
Vedtak som innstilling fra Plan- og utviklingsutvalg - 07.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-10 godkjenner kommunestyret det 
framlagte forslag til områderegulering for Eiaveien. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-10 godkjenner kommunestyret det 
framlagte forslag til områderegulering for Eiaveien. 
 

 
Plan- og utviklingsutvalg 07.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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PLUT- 093/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-10 godkjenner kommunestyret det 
framlagte forslag til områderegulering for Eiaveien. 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 093/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-10 godkjenner kommunestyret det 
framlagte forslag til områderegulering for Eiaveien. 

 
 
 
094/21: Barnehagestruktur i Fauske 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Med grunnlag i utredningen opprettholdes dagens barnehagestruktur. 
 
Enhet barnehage skal sørge for å optimalisere bruk av avdelinger og personell på en 
best mulig måte, som et ledd i å oppnå kommunal økonomisk bærekraft i Fauske 
kommune. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

Med grunnlag i utredningen opprettholdes dagens barnehagestruktur. 
 
Enhet barnehage skal sørge for å optimalisere bruk av avdelinger og personell på en 
best mulig måte, som et ledd i å oppnå kommunal økonomisk bærekraft i Fauske 
kommune. 
 

 
Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 069/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med grunnlag i utredningen opprettholdes dagens barnehagestruktur. 
 
Enhet barnehage skal sørge for å optimalisere bruk av avdelinger og personell på en 
best mulig måte, som et ledd i å oppnå kommunal økonomisk bærekraft i Fauske 
kommune. 
 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
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Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 094/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Med grunnlag i utredningen opprettholdes dagens barnehagestruktur. 
 
Enhet barnehage skal sørge for å optimalisere bruk av avdelinger og personell på en 
best mulig måte, som et ledd i å oppnå kommunal økonomisk bærekraft i Fauske 
kommune. 

 
 
 
095/21: Vurdering av vertskommuneavtale for PP-tjenesten 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret ber kommunedirektøren jobbe for å optimalisere PP tjenesten, 
herunder å reforhandle vertskommuneavtalen med intensjon om å videreføre 
vertskommunesamarbeidet. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

 
1. Fauske kommune sier opp vertskommuneavtalen for PP-tjenester, som 

innebærer at; 
· Avtalen fratres senest 31. desember 2021.   
· Nye PPT Indre Salten opphører ved fratredelse som juridisk enhet. 

 
2. De ansatte har ikke rett til virksomhetsoverdragelse til samarbeidskommunene. 

Fauske kommune starter likevel en prosess opp mot de andre kommunene for 
ivaretakelse av de gjeldende arbeidstakere i PP-tjenesten, med sikte på å 
overføre kompetanse til samarbeidskommunene, tilsvarende den andelen som 
fordelingsnøkkelen tilsier. En slik overføring vil måtte skje frivillig mellom både 
arbeidstaker og samarbeidskommune. 

 
 
Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Forslag på vegne av FRP, H, R og SP, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
Kommunestyret ber kommunedirektøren jobbe for å optimalisere PP tjenesten, herunder å 
reforhandle vertskommuneavtalen med intensjon om å videreføre vertskommunesamarbeidet. 

 
Nils-Christian Steinbakk (AP) foreslo: 
1. Fauske kommune viderefører vertkommunesamarbeid for PP-tjenester. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig forkastet. 
FRP, H, R og SP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 070/21 Vedtak: 
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Innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret ber kommunedirektøren jobbe for å optimalisere PP tjenesten, 
herunder å reforhandle vertskommuneavtalen med intensjon om å videreføre 
vertskommunesamarbeidet. 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 095/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret ber kommunedirektøren jobbe for å optimalisere PP tjenesten, 
herunder å reforhandle vertskommuneavtalen med intensjon om å videreføre 
vertskommunesamarbeidet. 

 
 
 
096/21: Kommunedelplan for fysisk aktivitet og friluftsliv 2022-2025 - Planprogram 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Forslag til planprogram for Kommunedelplan for fysisk aktivitet og friluftsliv 2022-2025, 
med de endringer og innspill som er mottatt og hensyntatt i høringsperioden, vedtas. 
 
Videre planarbeid i tråd med vedtaket igangsettes.  
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

 
Forslag til planprogram for Kommunedelplan for fysisk aktivitet og friluftsliv 2022-2025, 
med de endringer og innspill som er mottatt og hensyntatt i høringsperioden, vedtas. 
 
Videre planarbeid i tråd med vedtaket igangsettes.  
 

 
Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 072/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Forslag til planprogram for Kommunedelplan for fysisk aktivitet og friluftsliv 2022-2025, 
med de endringer og innspill som er mottatt og hensyntatt i høringsperioden, vedtas. 
 
Videre planarbeid i tråd med vedtaket igangsettes.  
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Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 096/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Forslag til planprogram for Kommunedelplan for fysisk aktivitet og friluftsliv 2022-2025, 
med de endringer og innspill som er mottatt og hensyntatt i høringsperioden, vedtas. 
 
Videre planarbeid i tråd med vedtaket igangsettes.  

 
 
 
097/21: Skolerute 2022 - 2024  
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Skolerute for skoleåret 2022-23 og 2023-24 vedtas i hht til fremlagt forslag.  
Dersom fylkeskommunen endret skoleruten, følger Fauske kommune fylkeskommunens 
endringer. 
  
Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede muligheten for en ukes høstferie i 
Fauske kommune. Under forutsetning at dette er ønskelig i Fauske kommune, bes 
ordfører og kommunedirektør jobbe for å innarbeide dette i skoleruten for Nordland 
fylke. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Skolerute for skoleåret 2022-23 og 2023-24 vedtas i hht til fremlagt forslag.  
Dersom fylkeskommunen endret skoleruten, følger Fauske kommune fylkeskommunens 
endringer.  
 

 
Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag fremmet av Sp, H og FrP, foreslått av Karl Gunnar Strøm, Senterpartiet 
Kommunestyret ber ordfører og kommunedirektør jobbe mot Nordland fylkeskommune for å 
få innarbeidet en hel uke høstferie i skoleruten for Nordland. 

 
Omforent tilleggsforslag, foreslått av Marlen Rendall Berg, Senterpartiet 
Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede muligheten for en ukes høstferie i Fauske 
kommune. Under forutsetning at dette er ønskelig i Fauske kommune, bes ordfører og 
kommunedirektør jobbe for å innarbeide dette i skoleruten for Nordland fylke. 

 
Tilleggsforslag fra SP, H og FRP ble trukket. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Det omforente tilleggsforslaget ble vedtatt med 8 (2AP, 1FRP, 1H, 1R, 3SP) mot 1 (1AP) 
stemme. 
 
FOR- 071/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Skolerute for skoleåret 2022-23 og 2023-24 vedtas i hht til fremlagt forslag.  
Dersom fylkeskommunen endret skoleruten, følger Fauske kommune fylkeskommunens 
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endringer. 
  
Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede muligheten for en ukes høstferie i 
Fauske kommune. Under forutsetning at dette er ønskelig i Fauske kommune, bes 
ordfører og kommunedirektør jobbe for å innarbeide dette i skoleruten for Nordland 
fylke. 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 26 (8AP, 3FRP, 5H, 1KRF, 2R, 5SP, 2SV) mot 1 
(1AP) stemme. 
 
KOM- 097/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Skolerute for skoleåret 2022-23 og 2023-24 vedtas i hht til fremlagt forslag.  
Dersom fylkeskommunen endret skoleruten, følger Fauske kommune fylkeskommunens 
endringer. 
  
Kommunestyret ber kommunedirektøren utrede muligheten for en ukes høstferie i 
Fauske kommune. Under forutsetning at dette er ønskelig i Fauske kommune, bes 
ordfører og kommunedirektør jobbe for å innarbeide dette i skoleruten for Nordland 
fylke. 

 
 
 
098/21: Interkommunalt arkiv Nordland - Omdanning fra interkommunalt samarbeid til 
kommunalt oppgavefellesskap 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner endring av Interkommunalt samarbeid 
arkiv Nordland (IKAN) etter tidligere kommunelovs § 27 til Kommunalt 
oppgavefellesskap arkiv i Nordland (KOAN) etter ny kommunelov, trådt i kraft 2019, 
kapittel 19, §§ 19-1 – 19-4. 

 

2. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner og skriver under ny samarbeidsavtale 
for Kommunalt oppgavefellesskap (KOAN), styrebehandlet i sak 21/06. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

1. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner endring av Interkommunalt samarbeid 
arkiv Nordland (IKAN) etter tidligere kommunelovs § 27 til Kommunalt oppgavefellesskap 
arkiv i Nordland (KOAN) etter ny kommunelov, trådt i kraft 2019, kapittel 19, §§ 19-1 – 19-
4. 

 

2. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner og skriver under ny samarbeidsavtale for 
Kommunalt oppgavefellesskap (KOAN), styrebehandlet i sak 21/06. 
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Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 073/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner endring av Interkommunalt samarbeid 
arkiv Nordland (IKAN) etter tidligere kommunelovs § 27 til Kommunalt 
oppgavefellesskap arkiv i Nordland (KOAN) etter ny kommunelov, trådt i kraft 2019, 
kapittel 19, §§ 19-1 – 19-4. 

 

2. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner og skriver under ny samarbeidsavtale 
for Kommunalt oppgavefellesskap (KOAN), styrebehandlet i sak 21/06. 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 098/21 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner endring av Interkommunalt samarbeid 
arkiv Nordland (IKAN) etter tidligere kommunelovs § 27 til Kommunalt 
oppgavefellesskap arkiv i Nordland (KOAN) etter ny kommunelov, trådt i kraft 2019, 
kapittel 19, §§ 19-1 – 19-4. 

 

2. Kommunestyret i Fauske kommune godkjenner og skriver under ny samarbeidsavtale 
for Kommunalt oppgavefellesskap (KOAN), styrebehandlet i sak 21/06. 

 
 
 
099/21: Krav om  lovlighetskontroll av vedtak i sak 72/21 - Revisjon av eierkommunenes 
brannordninger i Salten Brann IKS 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret opprettholder sitt vedtak av 17.06.2021 i sak 72/21. 
 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Forslag til vedtak fra Ap, foreslått av Kathrine Moan Larsen, FelleslistaArbeiderpartiet 
1) Kommunestyret opphever vedtaket av 17.06.2021 i sak 72/21 
 
2) Kommunestyret ber Kommunedirektøren fremlegge saken for ny behandling i 
Kommunestyret med bakgrunn i lovlighetsklagen. 
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Kommunedirektørens forslag til vedtak ble vedtatt med 16 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP, 2SV) mot 11 
(9AP, 2R) avgitt for AP's forslag. 
 
KOM- 099/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret opprettholder sitt vedtak av 17.06.2021 i sak 72/21. 
 
 
 
100/21: Nyvalg etter bortgang - Knut Hævaker 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista til Fremskrittspartiet 
med følgende: 

· Tore Paul Stemland, Trivselsveien 161, 8215 Valnesfjord 
 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 100/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i valgloven § 14-2 suppleres vararepresentantlista til Fremskrittspartiet 
med følgende: 

· Tore Paul Stemland, Trivselsveien 161, 8215 Valnesfjord 

 
 
 
101/21: Møteplan 2022 - Plan- og utviklingsutvalg - Formannskap - Kommunestyre 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 15.09.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2022 godkjennes 
som vist i vedlegg med følgende endring: 

Kommunestyremøtet 15. juni flyttes til 17. juni. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2022 godkjennes 
som vist i vedlegg.  
 

 
Plan- og utviklingsutvalg 07.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Endring: 
Planutvalget ber om et ekstra møte etter ferien. 
Kommunedirektørens forslag til vedtak med endring ble enstemmig vedtatt. 
 
PLUT- 107/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2022 godkjennes 
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som vist i vedlegg med følgende endring:  
Planutvalget ber om et ekstra møte etter ferien. 

 
Formannskap 15.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Endringsforslag, foreslått av Per-Gunnar Kung Skotåm, Rødt 
Kommunestyremøtet 15. juni flyttes til 17. juni. 

 
Kommunediretørens forslag til innstilling med R's endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 090/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2022 godkjennes 
som vist i vedlegg med følgende endring: 

Kommunestyremøtet 15. juni flyttes til 17. juni. 
 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 101/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap og plan- og utviklingsvalg 2022 godkjennes 
som vist i vedlegg med følgende endring: 

Kommunestyremøtet 15. juni flyttes til 17. juni. 
 
 
 
102/21: Interpellasjon til kommunestyret 30. september 2021 - Seriøsietskrav i offentlige 
anskaffelser 
 
 

 
Kommunestyre 30.09.2021: 
 
 
Behandling: 
Interpellanten leste interpellasjonen og fremmet følgende forslag: 
Fauske kommune vil legge til rette for et seriøst arbeidsliv og motvirke arbeidslivskriminalitet og 
sosial dumping. KS har sammen med Fellesforbundet, Byggenæringens landsforening og DIFI 
blitt enige om 11 felles krav til seriøsitet i forbindelse med anskaffelser i byggenæringen. 
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å legge frem en sak som viser hvordan Fauske 
kommune med utgangspunkt i de 11 kravene vil innarbeide seriøsitetskrav i bygg- og 
anleggskontrakter.  
 
AP's forslag ble forkastet med 14 (3FRP, 5H, 1KRF, 5SP) mot 13 (9AP, 2R, 2SV) stemmer 
 
 
KOM- 102/21 Vedtak: 
Ordfører svarte: 
Interpellasjonen fremmet her i dag, har et veldig viktig tema som det er viktig at vi har fokus 
på i kommunen. Det registrerer ordfører at kommunen har og at tidligere kommunestyrer 
også har hatt. Fauske kommunestyre vedtok i 2013 en innkjøpsveileder. I 2015 vedtok 
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kommunestyret k- sak 067/15 av 27.08.2015, 14 punkter som tiltak for å redusere risiko 
for sosial dumping i forbindelse med kommunens anskaffelser. Fauske kommune gjorde siste 
revisjon av gjeldende innkjøpsveileder etter at endring av vilkårene for antidumping ble justert 
noe i kommunestyret i 2017. Da ble noen punkter tatt ut, mens andre tilpasset et endret 
lovverk. Disse gjelder også for bygge- og anleggskontrakter. Oppdatert lovverk regulerer også 
dette strengt.  
  
En vesentlig del av kommunens rammeavtaler er etablert gjennom SIIN-samarbeidet, og her 
stilles allerede krav som skal redusere risiko for korrupsjon og bidra til antidumping.  
 
Fauske kommune har tatt initiativ til å se på anskaffelsesordningen og en evaluering av 
vertskommunesamarbeidet rundt anskaffelser.  
 
Punktene i foreslått vedtak ivaretas i stor grad allerede gjennom de krav som kommunens 
setter i egne anskaffelser og gjennom deltakelse i SIIN-konkurransene.  
Kommunen vil likevel harmonisere forslag til krav med de krav kommunen allerede setter, og 
de krav vi setter gjennom deltakelse i SIIN-anskaffelsene. 

 
 
 
 


